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PROTOKÓŁ NR VI/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 27 marca 2007 roku 
 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 27 marca 

2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 

Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 14
30

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję 
Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności 

/załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/. Na sali obecnych było 15 radnych na 

ustawowy skład liczbowy 15. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Zygmunt Bigos 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej p. Konrad Stawiany 

5. Kierownik Posterunku Policji   mł. aspirant Janusz Dobrosz 

6. Sołtysi i przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/ 

7. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

 
PKT 1 

Na sekretarza obrad radny p. Jan Olszak zgłosił kandydaturę radnego p. 

Mirosława Borsa, który wyraził zgodę i w głosowaniu za 14 na stan obecnych 

15 radnych sekretarzem obrad został radny p. Mirosław Bors. 
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

każdy z radnych otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał czy są wnioski 

do zmiany w porządku obrad. Wniosków nie zgłoszono, poinformował więc o 

wprowadzeniu jednego projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Nowe Miasto nad Pilicą oraz miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego teren miasta Nowe Miasto nad Pilicą. 
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W głosowaniu za 15 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 przyjęto porządek 

obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Ślubowanie radnego Rady Miejskiej. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

• Informacja przedstawiciela KRUS – u w sprawie „Bezpieczna 

praca w gospodarstwie rolnym i ogólne zasady ubezpieczenia 

społecznego rolników; 

• Informacja przedstawicieli PZU SA w sprawie ubezpieczeń 
społecznych rolników i ubezpieczenia mienia. 

6. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2006. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą za 

rok 2006. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale nr II/5/2006 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 4 grudnia 2006 roku w sprawie powołania radnych w skład 

stałych komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą; 
b) zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok; 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy zakupie lokali 

mieszkalnych; 

d) przyjęcia zmian w „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą do 2016 roku”; 

e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą; 
f) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą oraz 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego 

teren miasta  Nowe Miasto nad Pilicą; 
g) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren miasta Nowe 

Miasto nad Pilicą. 
11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski. 
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PKT 3 
Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej p. Konrad Stawiany odczytał 

obwieszczenie Komisarza Wyborczego w Radomiu w sprawie wyników 

wyborów uzupełniających w okręgu nr 4 w sołectwach: Sacin, Wola 

Pobiedzińska i Pobiedna. Radnym z tego okręgu został p. Jacek Bors.  

Następnie Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej wręczył mu 

zaświadczenie o wyborze na radnego. Wszyscy obecni na sesji nagrodzili 

nowego radnego gromkimi brawami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał rotę 
ślubowania, które to radny p. Jacek Bors złożył. 
Ślubowanie zostało przyjęte. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 

Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy jest konieczność 
czytania protokołu oraz czy są uwagi. Uwag i zastrzeżeń do protokołu nie 

wniesiono i został on przyjęty w głosowaniu jednogłośnie za – 15 na stan 

obecnych 15 radnych. 

 

PKT 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk udzielił głosu  

p. Tomaszowi Wawrzyniakowi z oddziału KRUS z Grójca, który przedstawił 

informację w sprawie bezpiecznej pracy w gospodarstwie rolnym i ogólnych 

zasadach ubezpieczenia. Omówił szeroko zasady zgłaszania wypadków w 

gospodarstwie rolnym, poinformował o możliwości korzystania rolników z 

sanatorium i koloni dla dzieci rolników. Poinformował również o zasadach 

wcześniejszego przejścia na emerytury lub renty rolnicze. Pan Wawrzyniak 

rozdał wszystkim sołtysom broszury informujące o zasadach ubezpieczenia i o 

zasadach przejścia na renty z prośbą o poinformowanie mieszkańców wiosek. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu i przekazanie 

informacji przedstawicieli PZU SA. Dyrektor Inspektoratu p. Wiesława 

Kruczyńska poinformowała, że PZU proponuje nowe ubezpieczenia mienia 

ruchomego w gospodarstwach rolnych i poprosiła o szersze przedstawienie 

oferty p. Macieja Wilewskiego, który to poinformował, że PZU ma szeroki 

zakres ochrony ubezpieczeniowej od sprzętu rolniczego poprzez płody rolne w 

tym przechowywane owoce aż po sprzęt gospodarstwa domowego. Rolnik może 

ubezpieczyć całe mienie w swym gospodarstwie albo tylko wybrane elementy. 

PZU pokrywa także skutki szkód spowodowanych przez zdarzenia losowe takie 

jak huragan, opady śniegu, uderzenie piorunu, ogień, powódź, grad i inne 

zdarzenia atmosferyczne. Ubezpieczenie można realizować w wariancie 

podstawowym oraz w wariancie dodatkowym. Przedstawiciele PZU SA 

porozdawali zebranym na sesji ulotki i broszury mówiące o zakresach 
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ubezpieczenia i co najważniejsze kwotach ubezpieczenia z prośbą aby 

porozwieszać na tablicach ogłoszeń. 
Przewodniczący rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 

okresie międzysesyjnym do biura Rady wpłynęły następujące pisma których 

treść pokrótce przedstawił tj.: 

• W dniu 1 marca br. wpłynęło pismo z Mazowieckiej Izby Rolniczej z 

podziękowaniami za pomoc w organizacji i przeprowadzeniu wyborów do 

Rad Powiatowych Mazowieckiej Izby Rolniczej. Poinformował że 

członkami Mazowieckiej Izby Rolniczej z naszej Gminy zostali p. Jan 

Krzysztof Zawadzki z Gostomii i p. Jan Zgieb z Sacina. Panowie zostali 

zaproszeni na sesję ale nie przybyli. 

• W dniu 14 marca br. wpłynęło pismo z Parafii Rzymsko – Katolickiej w 

Łęgonicach podpisane przez ks. Marka Wojciechowskiego z prośbą o 

dofinansowanie w bieżącym roku podłączenia kościoła św. Rocha w 

Nowych Łęgonicach do sieci wodociągowej. 

• W dniu 22 marca br. wpłynęło pismo w sprawie przyjęcia do naszej 

gminy jako repatriantów rodziny z Taszkientu. 

• W dniu 22 marca wpłynął wniosek od Rady Osiedla nr 3 w Nowym 

Mieście nad Pilicą w sprawie podjęcia działań zmierzających do 

pozyskania działek oznaczonych numerami 2061/3, 2061/7 i 2061/19 od 

Wojskowej Agencji Mieszkaniowej Oddział Regionalny w Lublinie w 

celu zbudowania parkingów, placów zabaw dla dzieci terenów zielonych 

oraz miejsc odpoczynku i rekreacji. 

• W dniu 14 marca br. wpłynęło pismo od mieszkańców osiedla przy ul. 

Jabłoniowej, Sadowej, Wiśniowej i Czereśniowej o tłuczeń kamienny w 

celu naprawy dróg w/w ulic. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował radnych, 

że w dniu 30 marca br. odbędzie się spotkanie radnych z wójtem Gminy 

Odrzywół w sprawie zmiany granic naszej gminy i częściowego finansowania 

planowanej drogi oraz w sprawie pałacu. Spotkanie odbędzie się około godz. 

11
00

. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała w dniu 22 

marca 2007 roku .Było to wspólne posiedzenie z Komisją Rewizyjną i Komisją 
Oświatowo – Społeczną Rady Miejskiej.  

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady w tym 

zmian w budżecie miasta i gminy. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 
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Członkowie wspólnych Komisji zapoznali się z projektami uchwał 

przygotowanymi na sesję Rady i wypracowali następujące stanowiska: 

• Zmiany w budżecie wyniknęły z wycofania środków które miały wpłynąć 
z UE, ponieważ są to wirtualne środki i nie mogą stanowić dochodów ani 

wydatków naszego budżetu. Po dyskusji Komisje wypracowały opinię 
pozytywną. 

• Członkowie Komisji zaproponowali bonifikatę na sprzedaż mieszkań 
komunalnych w wysokości 95%. 

• Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali sprawozdanie z Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w mieście i gminie 

Nowe Miasto nad Pilicą za 2006 rok. 

• Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego w mieście Nowe Miasto nad Pilicą 
• Odnośnie zmian w planie zagospodarowania przestrzennego dotyczących 

działek p. Pietrzaka komisja zaproponowała aby zainteresowany 

partycypował w kosztach i złożył ofertę na piśmie. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Teresa Dudek 
poinformowała że w okresie międzysesyjnym odbyły się dwa posiedzenia 

Komisji, jedno wspólne o którym informował Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej i drugie w dniu 16 marca 2007 roku na którym 

zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Informacja o realizacji zadań w trybie ustawy o zamówieniach 

publicznych w 2006 roku. 

2. Informacja o stanie mienia komunalnego za 2006 rok. 

3. Ocena realizacji uchwał Rady Miejskiej za 2006 rok. 

4. Ocena Realizacji Zarządzeń Burmistrza za 2006 rok. 

5. Informacja z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2006 rok. 

6. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Informację o realizacji zadań w trybie ustawy o zamówieniach publicznych 

przedstawił za 2006 rok p. Andrzej Przyborek. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu z Komisji. Komisja nie wniosła uwag. 

Informację o stanie mienia komunalnego przedstawił Inspektor urzędu 

Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki. Poinformował, że jest 39 działek w tym 33 

typowo budowlane, jedna działka pod przemysł. Korzystając z obecności p. 

Bogackiego Komisja wystąpiła z wnioskiem o sprawdzenie kto zapłacił za 

przyłącza kanalizacyjne na 11 Listopada i wyegzekwować pieniądze od tych 

osób które nie dokonały wpłaty. 

Informację z realizacji uchwał przedstawił p. Zygmunt Bigos – Sekretarz 

Miasta i Gminy . Informacja stanowi załącznik do protokołu Komisji. 
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Informację z realizacji Zarządzeń Burmistrza za 2006 rok przedstawił Sekretarz 

Miasta i Gminy – p. Zygmunt Bigos. Informacja stanowi załącznik do protokołu 

Komisji. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą. Nie wniesiono 

uwag. 

Na posiedzeniu Komisji p. Tomasz Bogacki przedstawił pismo od Wójta 

Odrzywołu p. Mariana Kmieciaka w sprawie wspólnego rozwiązywania 

problemów związanych z rozwojem naszych gmin. Wójt Odrzywołu proponuje 

korektę naszych gmin w zamian za budowę drogi. Członkowie Komisji 

wypracowali następujące stanowisko. Gmina Nowe Miasto wyraża zgodę na 

wykonanie korekty granic gminy w postaci przekazania ok. 20 – 25 ha 

położonych w obrębie Gilówka – Prosna po zachodniej stronie drogi powiatowej 

1023 (Wysokin – Gilówka Różanna) w zamian za wybudowanie 2 km drogi 

relacji Dąbrowa – Małe Łęgonice – Nowe Miasto ) ze środków gminy 

Odrzywół. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 
Staniszewski poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała 

dwa razy, jedno posiedzenie to było posiedzenie wspólne o którym informowali 

przedmówcy i posiedzenie które odbyło się w dniu 15 marca 2007 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji oraz: 

1. Dyrektor SP ZOZ      p. Tomasz Skura 

2. Kierownik Przychodni Rejonowej  p. Bohdan Czerwiński 

3. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

4. Przewodniczący Rady Miejskiej  p. Zbigniew Kacprzyk 

5. Z – ca Przewodniczącego Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Dariusz Dziurowicz 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Informacja o usługach medycznych służby zdrowia w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 
2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Dyrektor SP ZOZ p. Tomasz Skura przedstawił informację dotyczącą 
świadczenia usług medycznych na rok 2007 przez Samodzielny Publiczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. Ponadto przedstawił 

problemy z jakimi boryka się szpital na co dzień. W tej chwili jest problem z 

lekarzami, brakuje internistów i lekarzy do podstawowej opieki zdrowotnej, 

odczuwa się również brak lekarzy do zespołów wyjazdowych. Zatrudniani są 
lekarze z zewnątrz tj. z Rawy Mazowieckiej, Mogielnicy a nawet z Sieradza. 

Poszukuje się anestezjologa, internistów, chirurga oraz lekarza rodzinnego. Aby 

przyciągnąć do naszego miasta lekarza potrzebne jest mieszkanie którego szpital 

nie ma i tu prośba do Pani Burmistrz, by wygospodarowała jakieś mieszkanie 

dla lekarza. W 2006 roku SP ZOZ złożył wniosek do Marszałka na doposażenie 
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oddziału i dostali 500 tys. zł , z czego zostały zakupione dwa stoły operacyjne, 

aparat do KTG, prasowalnica, oraz środki zostały przeznaczone na zakup 

sprzętu noworodkowego i wyposażenie oddziału dziecięcego. Oddział dziecięcy 

jest wyposażony bardzo dobrze tylko zostało jeszcze dokończenie remontu. Jak 

każde szpitale i nasz szpital boryka się z trudnościami finansowymi, nie 

jesteśmy wyjątkiem w tej sprawie i tu podziękowanie za umarzanie podatku od 

nieruchomości, ale jest też prośba o to aby Urząd zastanowił się może nad 

zakupem karetki dla SP ZOZ i to byłaby taka wizytówka dla naszej Gminy, bo 

zakupuje się samochody dla Policji, Straży a nikt jakoś nie pomyślał o naszym 

szpitalu. Obecny stopień całkowitego zadłużenia SP ZOZ to około 3 mln. zł i co 

jest ważne nie rośnie. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Staniszewski Lech 

stwierdził, że szpital jest dla naszego miasteczka wielkim dobrem i trzeba go 

wspierać i jeżeli są jakieś kłopoty to trzeba je rozwiązywać. 
Kierownik Przychodni Rejonowej zaproponował aby Rada wypisała rzeczy 

których oczekuje od Ośrodka Zdrowia. On zdaje sobie sprawę z tego, że 

pacjenci denerwują się oczekując w kolejkach 3 – 4 godziny ale niestety nie ma 

na to wpływu. Bardzo cieszy się z faktu, że znalazł się na Komisji bo z tego 

wynika że samorządowi nie obce są problemy Przychodni Rejonowej. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

stwierdził, że wskazane są spotkania z Kierownictwem ZOZ – u i na wstępie 

ustalono, że takie spotkania odbywać się będą raz na kwartał. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej ponowił wniosek o 

postawienie znaku informującego o kierunku na Radom. 

 

PKT 7 
Burmistrz Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą p. Barbara 
Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny 

tj. od dnia 23 lutego 2007 roku do dnia 26 marca 2007 roku. 
1. W dniu 28 lutego 2007 r. zostały przeprowadzone wybory Przewodniczącego  

      i Rady Osiedla Nr 3 tj. osiedla mieszkaniowego przy ul. Tomaszowskiej nr 42.  

      Na Przewodniczącego Osiedla Nr 3 został wybrany Pan Zbigniew Loba. 

      Tym samym zostały zakończone wybory sołtysów i rad sołeckich oraz 

      przewodniczących i zarządów osiedli. 

2. W dniu 8 marca 2007 r. w sali konferencyjnej UMiG odbyło się spotkanie z 

Marszałkiem Województwa Mazowieckiego Adamem Struzikiem, na które 

przybyli wójtowie i burmistrzowie gmin powiatu grójeckiego. Wśród 

zaproszonych byli także Senator Stanisław Karczewski, Poseł na Sejm 

Mirosław Maliszewski, Starosta Powiatu Grójeckiego Janusz Różycki i inni 

przedstawiciele samorządów. Marszałek Województwa mówił o szansie dla 

samorządów jaką stwarza wykorzystanie funduszy unijnych. Poseł Mirosław 

Maliszewski mówił o wykorzystywaniu funduszy przedakcesyjnych przez 

rolników powiatu grójeckiego. Starosta Janusz Różycki zapewnił, że samorząd 

powiatowy przygotował odpowiednie ilości wniosków, które pozwolą na 
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wykorzystanie możliwości sfinansowania inwestycji powiatowych. Po 

spotkaniu Marszałek wraz z Burmistrzem, Senatorem, Posłem i Radnym 

Powiatu Grójeckiego zwizytowali teren byłego lotniska oraz odwiedzili szpital 

w Nowym Mieście, zespół pałacowo-parkowy oraz Dom Pomocy Społecznej 

prowadzony przez Zgromadzenie Sióstr Wspomożycielek Dusz Czyśćcowych.  

3. W dniu 9.03.2007 r. podpisano umowę na zakup, dostawę i rozładunek na 

drogach i ulicach na terenie gminy kruszywa budowlanego z Firmą F.H.U. 

„ROBTRANS”, ul. Ogrodowa 11/23, 26-420 Nowe Miasto nad Pilicą.  
      Koszt 1 tony kruszywa o granulacji 0 – 31,5 mm – 52,46 zł brutto. 

4. W dniu 20.03.2007 r. rozstrzygnięto przetarg na remont cząstkowy ulic o 

nawierzchni bitumicznej masą na gorąco. Wybrano ofertę przedstawioną przez 

P.P.H. „ORBITA” Zygmunt Gos, ul. Księże Domki 41, 96-200 Rawa 

Mazowiecka. Koszt remontu 1 m
2 

 nawierzchni masą na gorąco – 73,20 zł 

brutto. Podpisanie umowy z dniu 28.03.2007 roku. 

5. W dniu 13 marca 2007 r. wpłynęło uzasadnienie wyroku z dnia 7 lutego 2007 r. 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie Wydziału VII 

Zamiejscowego w Radomiu w sprawie rozpatrzenia skargi Rady Miejskiej 

Nowe Miasto na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego z dnia 5 

września 2006 r. stwierdzającej nieważność uchwały nr XXXVII/234/2006 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście z dnia 28 lipca 2006 r. w sprawie sprzedaży 

nieruchomości zabytkowej (pałac).  

6. W dniu 18 marca 2007 r. zostały przeprowadzone wybory uzupełniające do 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście w okręgu nr 4. Z czterech kandydatów 

mieszkańcy wybrali na radnego Pana Borsa Jacka – któremu jeszcze raz 

pogratulowała wyboru. 

7. W dniu 26 marca 2007 r. został uruchomiony w Nowym Mieście nad Pilicą 
Punkt Konsultacyjny Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Biura 

Powiatowego w Grójcu. Punkt Konsultacyjny mieści się w budynku 

administracyjnym UMiG, pokój nr 209 na II piętrze. Punkt czynny jest w 

poniedziałki. W punkcie tym można załatwiać sprawy związane z rejestracją 
zwierząt oraz wydawanie paszportów dla bydła, zgłaszanie kupna – sprzedaży, 

zamawianie kolczyków i ich duplikatów i innych zdarzeń zwierzęcych.  

 W najbliższym czasie będą przyjmowane wnioski o płatności obszarowe tj. do 

gruntów rolnych, płatności cukrowej, pomocy finansowej z tytułu wspierania 

gospodarowania na obszarach górskich i innych obszarach o niekorzystnych 

warunkach gospodarowania.  

  Przy okazji podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do 

powstania tego punktu, a w szczególności: Panu Markowi Zagórskiemu – 

Sekretarzowi Stanu Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi, Panu Stanisławowi 

Karczewskiemu – Senatorowi RP, Panu Mirosławowi Maliszewskiemu – 

Posłowi na Sejm RP, Panu Januszowi Różyckiemu – Staroście Powiatu 

Grójeckiego, Panu Grzegorzowi Spychalskiemu – Prezesowi ARiMR, Panu 

Grzegorzowi Pięcie – z-cy Prezesa ARiMR, Panu Włodzimierzowi 

Paulewiczowi – Dyrektorowi Mazowieckiego Oddziału ARiMR, Panu 

Tadeuszowi Głuchowskiemu – z-cy Dyrektora Mazowieckiego Oddziału 

ARiMR, Pani Monice Kowalczyk – Kierownikowi Biura Obsługi Regionu 
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ARiMR, Panu Zbigniewowi Sobierajowi – Kierownikowi Biura Powiatowego, 

Panu Krzysztofowi Fiksowi – Radnemu Rady Powiatu. 

 

PKT 8 
Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą za 2006 rok przedstawiła p. 
Urszula Gil – Kierownik Ośrodka. Poinformowała, że w roku 2006 przyznano 

decyzją świadczenia w ramach zadań zleconych i własnych 442 osobom w 260 

rodzinach. Wypłacono świadczenia z tytułu klęski suszy dla 297 rodzin na 

kwotę 325.304 zł. Liczba osób w rodzinach, w których przynajmniej jedna 

osoba otrzymała decyzją świadczenie wynosi 849. W 2006 roku na zadania 

zlecone przyznano na świadczenia rodzinne kwotę 1.712.546 zł i na zasiłki z 

pomocy społecznej kwotę 88.030.zł. Ponadto skierowano 2 osoby do domu 

pomocy społecznej na nowych zasadach, załatwiono 160 zleconych spraw przez 

instytucje i inne ośrodki pomocy społecznej, inne zadania to wydawanie paczek 

żywnościowych oraz obsługa zadania Wojewody Susza 2006. 

Przyczyny korzystania ze świadczeń pomocy społecznej to: 

• ubóstwo – 202 rodziny + 764 rodziny ze świadczeniami rodzinnymi 

• bezrobocie – 86 rodzin 

• bezradność w sprawach opiekuńczych – 75 rodzin 

• niepełnosprawność – 72 rodziny 

• długotrwała choroba – 61 rodzin 

• alkoholizm – 50 rodzin 

• klęska żywiołowa – 297 rodzin 

 

uwag nie zgłoszono sprawozdanie zostało przyjęte. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą przedstawiła p. 
Elżbieta Dziuba – pełnomocnik Burmistrza Miasta i Gminy ds. 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Poinformowała, że w roku 2006 

w Punkcie konsultacyjnym zostały zarejestrowane 42 osoby (6 – kobiet i 36 – 

mężczyzn) w tym 35 osób z zespołem zależności alkoholowej i 7 osób z innymi 

rozpoznaniami (depresja, anoreksja, problemy wychowawcze i emocjonalne). 

Poinformowała że w siedzibie GKRPA (w starym Urzędzie) działa Punkt 

Pomocy Psychologicznej który jest czynny we wtorki i czwartki od godz. 16
00

 

do godz. 18
30

. Przyjmuje w nim p. Anna Rakowska – Gos psycholog, która 

objęła pomocą 47 osób w tym 3 dzieci. Odbywają się również zajęcia w 

Ośrodku Zajęć Popołudniowych dla dzieci i młodzieży. Korzysta z tych zajęć 
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przeciętnie około 15 dzieci. Ośrodek czynny jest we wtorki czwartki od godz. 

16
00

 do godz. 18
00

. 

W roku 2006 wpływy za zezwolenia za sprzedaż napojów alkoholowych 

wyniosły 102.723.73 zł. 

Uwag i zastrzeżeń nie wniesiono. Sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10a 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 
Kacprzyk poinformował, że radny p. Jacek Bors złożył pisemne oświadczenie 

iż wyraża chęć pracy w Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej jako 

członek tejże Komisji. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 

uchwale nr II/5/2006 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 4 

grudnia 2006 roku w sprawie powołania radnych w skład Stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 11 na stan 

obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę Nr VI/32/2007 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10b 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok. 

Poprosił Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę Bator o zreferowanie w/w projektu 

uchwały. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że zmiany 

nastąpiły wskutek zmniejszenia dochodów o kwotę 2 724 589 zł i dochody po 

zmianach wynoszą 13 454 005 zł, natomiast wydatki zmniejsza się o kwotę 
1 483 545 zł i wydatki po zmianach wynoszą 15 280 914 zł. Uległ zmianie 

załącznik nr 7a do uchwały z dnia 12 stycznia 2007 roku „wydatki inwestycyjne 

na 2007 rok” gdzie dokonano zmiany źródeł finansowania zadań 
inwestycyjnych, który otrzymał brzmienie przedstawione w załączniku nr 6 do 

niniejszej uchwały oraz uległ załącznik nr 7b do uchwały Nr IV/26/2007 z dnia 

12 stycznia 2007 roku który otrzymuje nazwę „Plan wydatków na programy i 

projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych Unii 

Europejskiej oraz nadprogramy i projekty realizowane w ramach Mechanizmu 

Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego”, który otrzymuje brzmienie przedstawione w 

załączniku nr 7 do niniejszej uchwały. W wyniku wprowadzonych zmian 

zwiększa się deficyt budżetowy o kwotę 1 241 044 zł, który zostanie pokryty 

nadwyżką budżetową z lat ubiegłych. Przenosi się również wydatki na kwotę 
40.000 zł na remont parkingu w Żdżarach. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr VI/33/2007 w 
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przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10c 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy zakupie 

lokali mieszkalnych. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad 

w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych 

uchwalono uchwałę nr VI/34/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia zmian w „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą do 2016 roku”. Poinformował, że zmiany w strategi 

były konsultowane na spotkaniach i zapytał czy są pytania do niniejszego 

projektu uchwały. Radny p. Lech Staniszewski powiedział, że dość wnikliwie 

przeczytał Strategię i nie widzi tam umiejscowienia zalewu i ma taką propozycję 
aby konkretnie zapisać gdzie ten zalew ma być, bo zalew ciągle przewija się 
przez wszystkie kadencje i ciągle go nie ma i nie wiadomo czy będzie.  

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska powiedziała, że 

przeprowadza rozmowy z p. Gajdą z Ministerstwa Ochrony Środowiska w 

sprawie budowy zalewu, który już ciągnie się dość długo, chodzi tu o ten zalew 

WODNIK. Radny Powiatu Grójec p. Witold Wójcik stwierdził, że gdyby p. 

Markiewicz 8 lat temu wyraził zgodę na budowę zalewu to takowy by już był. 

Więcej pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad projektem 

uchwały przedstawionym wyżej. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 

radnych uchwalono uchwałę Nr VI/35/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą. Poinformował, że chodzi tu o działki p. Pietrzaka. Projekt uchwały 

omawiany był na Komisji i wniosek z Komisji był taki żeby p. Pietrzak 

partycypował w kosztach zmiany planu. Zapytał p. Burmistrz Barbarę 
Gąsiorowską czy p. Pietrzak zadeklarował poniesienie kosztów zmiany w 

planie. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska stwierdziła, że 

rozmawiała z p. Pietrzakiem, który zobowiązał się pokryć koszty zmiany planu. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr VI/36/2007 w 
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przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10f 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do zmiany Studium i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą oraz miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren miasta Nowe Miasto nad 

Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono 

uchwałę Nr VI/37/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik 

nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10g 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren miasta Nowe Miasto nad 

Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono 

uchwałę Nr VI/38/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
PKT 11 

Radny powiatowy p. Witold Wójcik wystąpił z prośbą aby mecenas obsługujący 

Gminę zebrał informację w sprawie toczących się spraw naszego pałacu. Prosił 

aby zorganizować spotkanie i zapoznać radnych i zainteresowanych naszym 

pałacem z obecną sytuacją prawną. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że takie 

spotkanie odbędzie się w dniu 30 03. 2007 roku o godz. 11
00

. 

 

Sołtys sołectwa Wola Pobiedzińska zwrócił się z prośbą do radnego ze swojego 

terenu p. Jacka Borsa o dobrą współpracę z sołtysami. 

 

PKT 12 
Przewodniczący Rady Osiedla nr 2 p. Marek Lewecki przekazał p. Burmistrz 

pozdrowienia od Dyrektora Banku z siedzibą w Białej Rawskiej i chęć dalszej 

współpracy. 

Przewodnicząca Rady Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej wnioskowała o 

uporządkowanie ograniczenia prędkości czy zrobienie drogi na osiedlu drogą 
wewnętrzną ponieważ asfalt który został zrobiony służy za tor wyścigowy. 

Sołtys wsi Świdrygały p. Małgorzata Iwanicka wnioskowała o grys na drogę w 

Świdrygałach oraz o postawienie 7 lamp na wsi bo są miejsca gdzie wieczorem 
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nie można przejść. Następna sprawa to przystanek. Rozmawiała już wcześniej z 

p. Burmistrz miała być blacha i nic do tej pory się nie dzieje. Prosi o odpowiedź. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska powiedziała, że jeżeli chodzi 

o lampy to lamp w tym roku nie będzie, natomiast blacha na przystanek zostanie 

dostarczona tylko prosi aby mieszkańcy też wykazali inicjatywę i żeby to 

zrobili. Jeżeli chodzi o grys to gdy będzie zakupiony przez osobę która wygrała 

przetarg to na pewno w najbardziej tragiczne miejsca zostanie zawieziony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk postawił wniosek o 

uporządkowanie znaków przy wjeździe w ul. 11 Listopada. 

Radny p. Ryszard Lewecki poruszył problem który jest przy ul. Góra, ponieważ 
był tam robiony wodociąg zrobione jest tam koryto i woda która płynie z góry 

wszystko rwie i niedługo cała praca pójdzie na marne. Trzeba by to 

zabezpieczyć. Prosi o interwencję w tej sprawie. 

Radna p. Teresa Dudek podziękowała za założenie oświetlenia na ul. Północnej 

i ul. Świerkowej. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska podziękowała za inicjatywę 
mieszkańców wsi Bełek a zwłaszcza jej sołtysowi p. Małgorzacie Zawadzkiej za 

uporządkowanie terenu w swojej miejscowości oraz mieszkańcom ulicy 

Północnej i Świerkowej bo sami wykopali doły potrzebne do wstawienia 

słupów. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


